

IN2FIT ATHLETIC TILE 5 YEAR LIMITED WARRANTY

Covered components are warranted to be free from defects in materials and workmanship to be free from defects in materials and workmanship under normal use and service for a Warranty Period of five (5) years from the date of delivery of the Product to the original Purchaser. All warranties that covered components conform to the specifications and technical data as set forth in the manufacturer's technical and promotional materials are as of the date of sale. Work performed under this Warranty and Product repaired or replaced is warranted for the remainder of the Warranty Period.

COMPONENTS COVERED

All rubber flooring tiles are covered. No other part or component of the Product or installation of the Product is warranted.

TRANSFERABILITY

The warranty may not be transferred in whole or in part.

EDGEWOOD MATTING LTD. RESPONSIBILITIES

If a defect in material or workmanship in a covered component is found during the warranty period, Edgewood Matting Ltd. will at our place of business or other site approved by us and at our sole choice:

- Repair the covered component using new, remanufactured or approved, repaired parts and/or components, at our sole choice, needed to correct the defect. Replace in proportion to years of actual use less than ten years at our sole choice any covered components determined by

Edgewood Matting Ltd. to be nonconforming. Replacement costs shall be allocated between Edgewood Matting Ltd. and Purchaser by prorating those costs.

- For example, if 20 tiles are determined to be nonconforming after two years of use:

Edgewood Matting Ltd. will supply 8/10s equal to 16 replacement tiles at no cost to the Purchaser. Purchaser will be responsible for buying 2/10s equal to 4 replacement tiles.

PURCHASER RESPONSIBILITIES

The Purchaser is responsible for:

- Proper installation of the Product in compliance with the installation guidelines.
- Using the Product in an application for which it was designed in accordance with the Manufacturer's published technical and promotional materials and refraining from any misuse or unauthorized modifications to the Product.
- Properly and adequately maintaining the Product in accordance with the maintenance guidelines.
- Ensuring that the Product is not exposed to Petroleum distillants (solvents, chlorine, acidic chemicals), industrial oils or cleaning methods not approved by the Manufacturer.
- Notifying Edgewood Matting Ltd. of any defect promptly and in any event within sixty (60) days of discovering the defect.
- Complying with all reasonable requests of the Manufacturer in the administration of the warranty claim, including permitting the Manufacturer to inspect any nonconforming Product as installed before it is removed.
- Removal and re-installation of the Product in connection with warranty service unless otherwise agreed in writing by the Manufacturer.

FAILURE OF THE PURCHASER TO COMPLY WITH ANY OF THE FOREGOING RESPONSIBILITIES SHALL VOID THE WARRANTY.

ADDITIONAL LIMITATIONS

Edgewood Matting Ltd. shall not be responsible for:

- Any use or installation which in the sole judgment of Edgewood Matting Ltd. is improper, such as players' boxes in ice arenas and pivot zones in high traffic areas.
- Preparation of a subbase not specifically approved by Edgewood Matting Ltd.
- Attachments, accessory items and parts not sold by Edgewood Matting Ltd.
- Integration of the Product with other products, parts or components not covered by an Edgewood Matting Ltd. warranty.
- Addition of ingredients at Purchaser's request.
- Exact matching of shade, color, and color distribution.
- Abuse, neglect, alteration, accident, act of God, vandalism, and/or improper repair.
- Purchaser's unreasonable delay in making the covered component available for inspection as installed after notice of a potential problem.
- Normal wear and tear.

NEGOTIATION

Purchaser acknowledges that all terms and conditions herein, including but not limited to the Disclaimer and Release and Exclusion of Consequential and Other Damages, were freely negotiated and bargained for with Edgewood Matting Ltd. or its distributor and that Purchaser has agreed to purchase the Limited Warranty subject to these terms and conditions.

ADDITIONAL TERMS

Any terms or conditions which may appear in any communication from Purchaser, including but not limited to any separate document submitted by Purchaser in connection with the purchase of the Limited Warranty, are hereby objected to and shall not be effective or binding unless specifically accepted in writing by Edgewood Matting Ltd.'s General Manager.

DISCLAIMER AND RELEASE

THE WARRANTIES, OBLIGATIONS AND LIABILITIES OF EDGEWOOD MATTING LTD. AND THE REMEDIES OF PURCHASER SET FORTH IN THIS LIMITED WARRANTY ARE EXCLUSIVE AND IN SUBSTITUTION FOR, AND PURCHASER HEREBY

WAIVES, RELEASES AND RENOUNCES ALL OTHER WARRANTIES, OBLIGATIONS AND LIABILITIES EXPRESS OR IMPLIED, ARISING BY LAW OR OTHERWISE, WITH RESPECT TO ANY NONCONFORMANCE OR DEFECT IN THE PRODUCT, INCLUDING BUT NOT LIMITED TO:

- A) ANY IMPLIED WARRANTY OF MERCHANTABILITY OR FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE;
- B) ANY IMPLIED WARRANTY ARISING FROM COURSE OF PERFORMANCE COURSE OF DEALING, USAGE OR TRADE;
- C) ANY OBLIGATION, LIABILITY, RIGHT, CLAIM OR REMEDY IN TORT, WHETHER OR NOT ARISING FROM THE NEGLIGENCE OF EDGEWOOD MATTING LTD. (WHETHER ACTIVE, PASSIVE OR IMPUTED);
- D) ANY OBLIGATION, LIABILITY, RIGHT, CLAIM OR REMEDY FOR LOSS OF OR DAMAGE TO ANY PRODUCT.

EXCLUSION OF CONSEQUENTIAL AND OTHER DAMAGES

EDGEWOOD MATTING LTD. SHALL HAVE NO OBLIGATION OR LIABILITY, WHETHER ARISING IN CONTRACT (INCLUDING WARRANTY), TORT (INCLUDING NEGLIGENCE OR STRICT LIABILITY) OR OTHERWISE FOR LOSS OF USE, REVENUE OR PROFIT, COST OF CAPITAL, COST OF SUBSTITUTE EQUIPMENT, ADDITIONAL COSTS INCURRED BY PURCHASER AT HIS PLANT OR IN THE FIELD (WHETHER BY WAY OF CORRECTION OR OTHERWISE), CLAIMS BY PURCHASER, PURCHASER'S CUSTOMERS OR OTHER THIRD PARTIES FOR DAMAGES RESULTING FROM PERSONAL INJURY OR PROPERTY DAMAGE, OR ANY OTHER INCIDENTAL OR CONSEQUENTIAL DAMAGE WITH RESPECT TO ANY NONCONFORMANCE OR DEFECT IN THE PRODUCT.

APPLICABLE LAW

This Warranty, including the Disclaimer and Release and Exclusion of Consequential and Other Damages, shall be governed by the laws of the Province of Alberta, Canada.

IN2FIT^{MD} TUILE ATHLÉTIQUE GARANTIE LIMITÉE DE 5 ANS

Les composants couverts sont garantis exempts de défauts de matériaux et de fabrication dans des conditions normales d'utilisation et de service pour une période de garantie de cinq (5) ans à compter de la date de livraison du produit à l'acheteur initial. Tous les composants garantis sont conformes aux spécifications et aux données techniques et promotionnelles du fabricant en vigueur à la date de vente. Les travaux effectués dans le cadre de la présente garantie et les produits réparés ou remplacés sont garantis pour le reste de la période de garantie initiale.

COMPOSANTS COUVERTS

Toutes les tuiles de revêtement de sol en caoutchouc sont couvertes. Aucune autre partie ou composante du produit, ni l'installation du produit, n'est couverte par la garantie.

TRANSFÉRABILITÉ

La garantie n'est ni cessible ni transférable, en tout ou en partie.

RESPONSABILITÉS D'EDGEWOOD MATTING LTD.

Si un défaut de matériau ou de fabrication est constaté dans un composant couvert pendant la période de garantie, Edgewood Matting Ltd., à sa seule discrétion, procédera à l'une des actions suivantes :

- Réparer le composant couvert à l'aide de pièces neuves, remanufacturées ou approuvées, et/ou de composantes neuves ou remanufacturées; ou
- Accorder un crédit proportionnel au nombre d'années d'utilisation réelle restantes sur une période totale de dix (10) ans, à sa seule discrétion, pour tout composant couvert jugé non conforme.

Il est entendu que Edgewood Matting Ltd. ne sera pas tenu responsable de toute non-conformité. Les coûts de remplacement seront répartis entre Edgewood Matting Ltd. et l'acheteur selon une répartition proportionnelle de ces coûts.

- Exemple : si 20 tuiles sont jugées non conformes après deux (2) ans d'utilisation :

Edgewood Matting Ltd. fournira 8/10, soit 16 tuiles de remplacement, sans frais pour l'acheteur. L'acheteur sera responsable de l'achat des 2/10, soit 4 tuiles de remplacement.

RESPONSABILITÉS DE L'ACHETEUR

L'acheteur est responsable de ce qui suit :

- L'installation adéquate du produit conformément aux directives d'installation;
- L'utilisation du produit uniquement pour les applications prévues, conformément aux documents techniques et promotionnels publiés par le fabricant, et l'abstention de toute mauvaise utilisation ou modification non autorisée du produit;
- L'entretien adéquat et régulier du produit conformément aux directives d'entretien;
- S'assurer que le produit n'est pas exposé aux distillats de pétrole (solvants, chlore, produits chimiques acides), aux huiles industrielles ou aux méthodes de nettoyage non approuvées par le fabricant;
- Aviser Edgewood Matting Ltd. de tout défaut rapidement et, dans tous les cas, dans un délai maximal de soixante (60) jours suivant la découverte du défaut;
- Se conformer à toutes les demandes raisonnables du fabricant dans l'administration de la réclamation au titre de la garantie, y compris permettre au fabricant d'inspecter tout produit jugé non conforme tel qu'installé, avant son retrait;
- Le retrait et la réinstallation du produit en lien avec toute réclamation de garantie, sauf entente écrite contraire approuvée par le fabricant.

LE DÉFAUT DE L'ACHETEUR DE SE CONFORMER À L'UNE DES RESPONSABILITÉS CI-DESSUS ENTRAÎNERA L'ANNULATION DE LA GARANTIE.

LIMITATIONS SUPPLÉMENTAIRES

Edgewood Matting Ltd. n'est pas responsable de ce qui suit :

- Toute utilisation ou installation qui, selon le seul jugement d'Edgewood Matting Ltd., est jugée inappropriée, notamment les zones de jeu, les surfaces en patinoire et les zones à fort achalandage.
- La préparation d'une sous-surface non spécifiquement approuvée par Edgewood Matting Ltd.
- Les fixations, accessoires et pièces non vendus par Edgewood Matting Ltd.
- L'intégration du produit avec d'autres produits, pièces ou composantes non couvertes par la garantie d'Edgewood Matting Ltd.
- L'ajout d'ingrédients à la demande de l'acheteur.
- La correspondance exacte des teintes, des couleurs et de leur distribution.
- Les abus, la négligence, les modifications, les accidents, les cas de force majeure, le vandalisme et/ou les réparations inadéquates.
- Le retard déraisonnable de l'acheteur à rendre le composant couvert disponible pour inspection après la notification d'un problème potentiel.
- L'usure normale.

NÉGOCIATION

L'acheteur reconnaît que l'ensemble des modalités et conditions prévues aux présentes, y compris, sans s'y limiter, l'exonération et la libération des dommages consécutifs et autres dommages, ont été librement négociées et convenues avec Edgewood Matting Ltd. ou son distributeur, et que l'acheteur a accepté d'acheter la garantie limitée sous réserve de ces modalités et conditions.

CONDITIONS SUPPLÉMENTAIRES

Toutes modalités ou conditions pouvant apparaître dans toute communication de l'acheteur, y compris, sans s'y limiter, tout document distinct soumis par l'acheteur en lien avec l'achat de la garantie limitée, sont par les présentes rejetées et ne lieront pas Edgewood Matting Ltd., sauf si elles sont expressément acceptées par écrit par le directeur général d'Edgewood Matting Ltd.

EXONÉRATION ET QUITTANCE

LES GARANTIES, OBLIGATIONS ET RESPONSABILITÉS D'EDGEWOOD MATTING LTD., AINSI QUE LES RECOURS DE L'ACHETEUR ÉNONCÉS DANS LA PRÉSENTE GARANTIE LIMITÉE, SONT EXCLUSIFS ET SE SUBSTITUENT À TOUTES AUTRES GARANTIES, OBLIGATIONS ET RESPONSABILITÉS. EDGEWOOD MATTING LTD. RENONCE PAR LES PRÉSENTES À TOUTE AUTRE GARANTIE, OBLIGATION OU RESPONSABILITÉ, EXPRESSE OU IMPLICITE, DÉCOULANT DE LA LOI OU AUTREMENT, À L'ÉGARD DE TOUTE NON-CONFORMITÉ OU DÉFAUT DU PRODUIT, Y COMPRIS, SANS S'Y LIMITER :

- A) TOUTE GARANTIE IMPLICITE DE QUALITÉ MARCHANDE OU D'ADAPTATION À UN USAGE PARTICULIER;
- B) TOUTE GARANTIE IMPLICITE DÉCOULANT DU DÉROULEMENT DES AFFAIRES, DE L'USAGE OU DES PRATIQUES COMMERCIALES;
- C) TOUTE OBLIGATION, RESPONSABILITÉ, DROIT, RÉCLAMATION OU RECOURS EN RESPONSABILITÉ CIVILE DÉLICTUELLE, CONTRACTUELLE OU AUTRE, DÉCOULANT DE LA NÉGLIGENCE D'EDGEWOOD MATTING LTD. (QU'ELLE SOIT ACTIVE, PASSIVE OU IMPUTÉE);
- D) TOUTE OBLIGATION, RESPONSABILITÉ, DROIT, RÉCLAMATION OU RECOURS POUR PERTE OU DOMMAGE À TOUT PRODUIT.

EXCLUSION DES DOMMAGES CONSÉCUTIFS ET AUTRES DOMMAGES

EDGEWOOD MATTING LTD. N'ASSUME AUCUNE OBLIGATION NI RESPONSABILITÉ, QU'ELLE DÉCOULE D'UN CONTRAT (Y COMPRIS LA GARANTIE), D'UN DÉLIT CIVIL (Y COMPRIS LA NÉGLIGENCE OU LA RESPONSABILITÉ STRICTE) OU

AUTREMENT, POUR TOUTE PERTE D'USAGE, PERTE DE REVENUS OU DE PROFITS, TOUT COÛT EN CAPITAL, TOUT COÛT D'ÉQUIPEMENT DE REMPLACEMENT, OU TOUT COÛT ADDITIONNEL ENGAGÉ PAR L'ACHETEUR À SON ÉTABLISSEMENT OU SUR LE TERRAIN (QUE CE SOIT À DES FINS DE CORRECTION OU AUTREMENT), AINSI QUE POUR TOUTE RÉCLAMATION DE L'ACHETEUR, DE SES CLIENTS OU DE TOUT AUTRE TIERS POUR DES DOMMAGES RÉSULTANT DE BLESSURES CORPORELLES OU DE DOMMAGES MATÉRIELS, OU POUR TOUT AUTRE DOMMAGE ACCESSOIRE OU CONSÉCUTIF, EN LIEN AVEC TOUTE NON-CONFORMITÉ OU TOUT DÉFAUT DU PRODUIT.

DROIT APPLICABLE

La présente garantie, y compris l'exonération et la quittance ainsi que l'exclusion des dommages consécutifs et autres dommages, est régie et interprétée conformément aux lois de la province de l'Alberta, Canada.